
  UCHWAŁA NR 7/XVII/2012 
Rady Gminy w Boronowie 

 
z dnia  25 stycznia 2012r. 

 
 

w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury,   
                  Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
 
 
 
 Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U.       
z  2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) oraz w związku z § 87 Statutu Gminy Boronów 
wprowadzonego uchwałą Nr 34/XIX/2008 Rady Gminy w Boronowie z dnia 15 maja 2008 roku w 
sprawie zmiany Statutu Gminy Boronów z późn. zm.- Rada Gminy w Boronowie uchwala, co 
następuje: 
 
 

§ 1 
 

Zatwierdza się sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w 2011 roku, stanowiące załącznik Nr 1 do niniejszej uchwały. 
 
 
 

§ 2 
 

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Boronów. 
 
 
 

§ 3 
 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 

 
 
   
 
 
 
        Przewodniczący Rady Gminy 
 
 
                      Edward Czyż 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 



                                                                                        
                                                                                            

 

                                                                          Załącznik Nr 1 

                                                                                              do uchwały Nr 7/XVII/2012                                       

                                                                                             Rady Gminy w Boronowie 

                                                                                             z  dnia 25 stycznia 2012r. 

 

 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Rolnictwa 

i Leśnictwa w 2011r. 

 

 

W roku 2011 Komisja Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

odbyła pięć posiedzeń. Odbywały się w dniach: 05.01.2011r., 13.04.2011r., 03.06.2011r. , 

30.09.2011r., 08.12.2011r. i jak można zauważyć w każdym odbyło się przynajmniej jedno 

posiedzenie. Obecność poszczególnych członków komisji w jej posiedzeniach była prawie 100 

procentowa i wynosiła:  

 

-Marian Ślęzok      -     5 spotkań 

-Sławomir Badura -      5 spotkań 

-Bogdan Hutsz      -      4 spotkania 

-Aniela Frania       -       4 spotkania 

-Witold Stawiarz   -       5 spotkań 

 

Trzeba nadmienić, że radny Bogdan Hutsz został członkiem tej Komisji w późniejszym terminie i jego 

nieobecność na pierwszym posiedzeniu była usprawiedliwiona. Oprócz członków Komisji w 

spotkaniach brali udział Wójt Gminy, Przewodniczący Rady Gminy oraz zaproszeni goście. 

Spotkania Komisji były zwoływane przez przewodniczącego komisji na wniosek Wójta Gminy bądź 

radnych. 

Praca komisji skupiała się głównie na następujących tematach: 

- opracowanie planu pracy komisji na rok 2011, 

- omówienie stanu dróg gminnych i wojewódzkich po okresie zimowym, 

- zapoznanie się ze stanem budynków zagrażających bezpieczeństwu mieszkańców, które znajdują 

się na terenie naszej Gminy, 

- omówienie sprawy remontu dróg gminnych przebiegających przez tereny Lasów Państwowych, 

- zapoznanie się ze stanem technicznym hydrantów p-poż na terenie naszej Gminy oraz ich 

rozmieszczeniem, 

- wypracowanie wniosków do budżetu na rok 2012. 

                                                                 


